
SKUPŠČINA

Splošni zbor
OB KONCU PREJŠNJEGA meseca je bil
splošni zbor naše občine, na katerem so po-
slanci naše občine poorčali o svojem delu.
Tako je naš poslanec in predsednik republi-

škega zbora skupščine SRS Miran Goslar go-
voril o delu in aktivnosti poslancev v repub-
liški skupščini poslanec Edo Brajnik pa o zu-
nanjepolitičnih problemih. Poleg njiju so go-
vorili tudi drugi poslanci.

Izvajanja poslancev so potrdila pričako
vanja, ki so spremljala ta sestanek, po ideji
in dosežkih med edinstvenimi pobudami ne
le v naši občini, ampak tudi širše. Morda je
zato prav v tem njegov največji uspeh. To je
bil sestanek, ki je prvikrat izvirno in ob pre-
cejšnjih soočenjih zbral poslance in tako
prikazal, kakšna bodi prihodnja občinska.
delegacija, torej jutrišnji skupščinski sistem.
Zato pohvala pobudnikom, poslancem in
predstavnikom skupščine ter družbenopoli-
tičnih organizacij kakor tudi drugim, ki so
prišli na zbor zares v prepričljivem številu.

Beseda o tem zboru je zatorej lahka. Že
zgolj to, da so na tribuni zbora, torej na tri-
buni samoupravnega organa, samoupravne
institucije v občini govorili o zunanji politiki,
je precedens, občudovanja vreden. Pa ne
zavoljo tega, ker bi to bil dramaturški zaplet,
ampak preprosto zato, ker je to dokaz, da
sta tudi na tem področju naše aktivnosti
prodrli demokracija in decentralizacija, da so
tudi tu, kakor že prej na mnogih drugih pod-

ročjih, začeli padati tabuji in podobno.
Zunanja politika je bila doslej stvar ozkih
struktur na ravni federacije, z zelo majhnim
vplivom republik. Tako stanje je bilo tudi
predmet obravnave na aprilskem skupnem
sestanku predsedstva ZKJ in predsedstva
SFRJ, ko so razpravljali o zunanji politiki in
ko so spoznali, da velja tudi zunanjo politiko
približati bazi. To približevanje, četudi epi-
zodno, smo doživeli na zboru naše občine.
Zato je njegova vrednost tako velika in obe-
tajoča.

Prav tako ne gre podcenjevati niti izva-
janj drugih poslancev, četudi so bila močneje
obrnjena k uresničevanju skupščinskega pro-
grama, manj bazi in volilnim telesom. S svo-
jim bogastvom in informiranjem so vnesla
nove elemente sodelovanja med občino in
republiko ter pokazala, da ima prihodnji
delegatski sistem najlepše perspektive prav
v tem, da tesno povezuje strukture in ravni.

Na koncu: take zbore bi morali sklicati
večkrat, ne samo tedaj, ko gre za poslance,
ampak tudi, kadar se pred občino pojavijo
problemi, ki so v najširšem interesu.


